

# Styreprotokoll



Den 04.02 .2024 kl. 20:00 ble det holdt styremøte i Bergens Jæger og Fiskerforening (BJF) på Kismul.

Til stede: Stian Horne, Therese Sandnes, Frode Johansson, Monica Gjesdal, Aurora Hatlestad, Sindre Knutsen og Anders Kroken.

Forfall: Ingen. Styret er beslutningsdyktig.

Gjest: Linn Vassbotn

Referent: Aurora Hatlestad

Dersom ikke annet fremgår av denne protokoll, er vedtakene enstemmige.

## Til behandling forelå:

### 01/24 Godkjenne innkalling, dagsorden og referat fra forrige styremøte (beslutning)

Styret gjennomgikk referat fra møtet 02.12.23 og godkjente dette.

**Vedtak:** Styret vedtok innkallingen og godkjente dagsordenen.

### 02/24 Økonomi (orientering)

Årsavslutning 2023:

Arbeidsoppgaver er fordelt mellom styrets medlemmer

Budsjett utvalg:

Her mangler fremdeles noen utvalg, og regner med at dette er på plass ila. kort tid.

Investeringsbudsjett 2024 - 2026:

Dette er ikke helt klart enda, og vil bli gjennomgått på neste styremøte.

**Vedtak:** Styret gjennomgikk de ulike punktene, og tok status til orientering.

### 03/24 Årsmeldinger (orientering)

Styret gikk igjennom innkommende meldinger.

Status er:

Hagleutvalg: mangler

Jaktutvalg: mottatt

Ungdomsutvalget: mottatt

Kvinneutvalget: mottatt

Hundeutvalg: mottatt, men mangler budsjett, og legge inn hva som skal gjøres i 2024.

Fiskeutvalg: ingen aktivitet

Opplæringsutvalg: mottatt

**Vedtak:** Fremlagt forslag til felles møte.

### 04/24 Reparasjon av tak 100m

Styret undersøker om prisen på tilbudet fremdeles står. Hvis vi får samme pris settes dette arbeidet i gang så fort som mulig.

Styret har lagt dette inn i investeringsbudsjettet for 2024 - 2026

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt.

**05/24** **Vei, status** (*orientering*)

Styret har mottatt epost fra vannverket, om at BJF har ødelagt asfalt de la for en tid tilbake. Det formuleres et brev der BJF bestrider økonomisk ansvar for vedlikehold av veien. Marius Wesenberg forfatter og sender brevet.

**Vedtak:** Styret tok saken til orientering.

**06/24** **Status tippemiddelsøknad** (*orientering*)

Det er fylt ut en ny søknad for 2024 for toalettbygget. Dette er søkt om tidligere, men blitt avslått gang på gang. Utdeling av tippemidler fungerer som et køsystem, og søknaden vår ligger nå høyt på listen, og det kan se ut til at vi får midler for 2024. Det er nå sendt inn en søknad for utvidelse av 100m.

**Vedtak:** Styret tok saken til orientering.

**07/24** **Dato for årsmøte** (*beslutning*)

Styret ønsker å sette dato for gjennomføring av årsmøtet til 21. mars 2024. Vi har plassbegrensninger i lokalet, det blir derfor sendt ut en påmeldingslink i forkant av årsmøtet. Påmelding er ikke obligatorisk.

**Vedtak:** Enstemmig vedtatt og godkjent.

**08/24** **Saker til årsmøte NJFF Hordaland** (*orientering*)

Følgende saker ønskes tatt opp på årsmøte, frist 10.02.2024:

- Hvilke plan har de for oppfølging av lokalforeningen, og da spesielt etter at Åsane gikk ut av NJFF.

**Vedtak:** Styret tok saken til orientering.

**09/24** **Møte med jaktutvalget** (*orientering*)

Ref. sak 87/23 - Styret v/ Anders og Stian hadde i januar et godt og konstruktivt møte med jaktutvalget.

**Vedtak:** Styret tok saken til orientering.

**Sted og dato:**

Kismul, 04.12.2024

Stian Horne  
Styreleder

Aurora Hatlestad  
Sekretær